

PRESS RELEASE

July 3rd 2012,

**TV MEDIA SPORT PARTNER OF THE 18th AFRICAN CHAMPIONSHIPS IN ATHLETICS :
MORE THAN 100 MEDIA COVERED THE COMPETITION**

After six days of excitement and competition, TV MEDIA SPORT, in partnership with the Confederation of African Athletics, Local Organising Committee, ORTB and Microplus, are happy to announce that the 18th African Athletics Championships have been a media success.

Distribution

- Spectators from 50 countries on the African continent were able to experience the excitement of the action provided by their athletes.

- Coverage of the Championships went far beyond Africa itself thanks to **BBC Africa, beIN SPORT, CCTV Africa, Deutsche Welle, France 24, Radio France International, MCS (Ma Chaîne Sport), Reuters, Telesud, Vox Africa.**

Production

Thanks to our team of producers, technicians and journalists, 24 hours of live action, plus six highlight programmes of 26 minutes each were produced in HD and broadcasted during the championships in Benin.

Games Management System (GMS)

With the Local Organising Committee, TVMS dealt with 2420 separate accreditations for the championships, of which 662 were for athletes, including 284 women.

Timing and data processing

All teams collaborated directly with Microplus, the international Italian company, charged with all timekeeping at the championships.

9 Championship records and 26 national records were broken during Benin 2012.

TVMS : an experienced team

With a sizeable staff of specialist collaborators led by Hedi Hamel, TV Media Sport is an international agency dealing with TV rights, media management, and the organisation and marketing of sporting events. TV Media Sport also has a close relationship with international sports institutions and federations, for whom we distribute their best competitions.

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

3 juillet 2012,

TV MEDIA SPORT PARTENAIRE DES 18^{èmes} CHAMPIONNATS D'AFRIQUE D'ATHLETISME : PLUS DE 100 MEDIAS ONT COUVERT LA COMPETITION

Après 6 jours de compétition, TV MEDIA SPORT en partenariat avec la Confédération Africaine d'Athlétisme, le Comité Local d'Organisation, l'ORTB et Microplus, a le plaisir de vous annoncer le succès médiatique de ces 18^{èmes} Championnats.

La diffusion

- Les téléspectateurs de **50 pays du continent** africain ont vibré au rythme de leurs athlètes.
- Les performances du championnat ont dépassé les frontières de l'Afrique avec : **BBC Africa, beIN SPORT, CCTV Africa, Deutsche Welle, France 24, Radio France International, MCS (Ma Chaîne Sport), Reuters, Telesud, Vox Africa.**

La production

Producteurs, techniciens et l'équipe complète de réalisation ont permis de produire **24 heures de direct et 6 résumés quotidiens** de 26 minutes, en format HD.

Le Games Management System (GMS)

TVMS a accompagné le Comité Local d'Organisation pour la conception de **2420 accréditations**. 662 athlètes ont participé à ces championnats dont 284 femmes.

Le chronométrage et Data processing

Toutes ces équipes ont étroitement collaboré avec l'équipe de Microplus, compagnie internationale italienne en charge des opérations de chronométrage.

Bénin 2012, ce sont 9 records de championnat et 26 records nationaux qui ont été battus.

TVMS : une équipe expérimentée

Dirigée par Hédi Hamel, et un important staff de collaborateurs spécialistes en la matière, TV Media Sport est une agence internationale de droits de télévision, médias, marketing et d'organisation d'événements dans l'univers du sport. TV Media Sport possède par ailleurs une relation fidèle avec les institutions et les fédérations internationales sportives dont elle distribue nombre de ses meilleures compétitions.